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(54) Title (EN): ENERGY TRANSFORMER

(54) Title (FR): TRANSFORMATEUR D'ÉNERGIE

(57) Abstract:
(EN): Energy transformer being improved with this invention, transforms the initial electric energy received from an independent
power supply (1, 2, 2A) and comprises the following parts: - First part consists of an accumulator or chargeable battery, or an
inverter or network or any other power supply (1, 2 and 2A) to provide the input energy to the system, - Second part consists of
power switch (3), frequency generator (4), capacitor (5), first filter (6), and primary coil (7), - Third part consists of secondary coil
(8), current amplifier (9), second filter (10), frequency adjuster (11) and phase stabilizer (12) and load (13), and - The cables (14
and 15) which connect the output (13) on the secondary side to the power switch (3).

(FR): L'invention concerne un transformateur d'énergie amélioré, qui transforme l'énergie électrique initiale provenant
d'une alimentation électrique indépendante (1, 2, 2A) et comprend les parties suivantes : une première partie constituée d'un
accumulateur ou d'une batterie pouvant être chargée, ou d'un onduleur, d'un réseau ou de toute autre alimentation électrique (1, 2
et 2A) servant à fournir au système l'énergie d'alimentation; une deuxième partie, constituée d'un commutateur de puissance (3),
d'un générateur de fréquence (4), d'un condensateur (5), d'un premier filtre (6) et d'un enroulement primaire (7) ; une troisième
partie, constituée d'une bobine secondaire (8), d'un amplificateur de courant (9), d'un second filtre (10), d'un moyen de réglage
de la fréquence (11), d'un stabilisateur de phase (12), d'une charge (13) et de câbles (14 et 15) qui relient la sortie (13) du côté
secondaire au commutateur de puissance (3).
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